
Kom och diskutera ! 

Det finns många frågetecken kring vår infrastruktur i Värmdö 

 Hur bör det byggas i Mölnvik för att trafiken ska fungera och hur 

bör avfartsvägen till Ingarö se ut? 

 Grisslingerakan. Blir det bättre med de nu föreslagna 

lösningarna? 

 Vägen genom Hemmesta. Ska den bli en trefältsväg eller finns 

det alternativ? 

 Eller mycket annat 

Vi är intresserade av att samtala med dig om förslag och idéer för att 

kunna driva en bra politik baserad på fakta. 

 

Vi ses torsdag 19 oktober 18.30-20.30 i kommunhuset, 

Skogsbovägen 9-11, Gustavsberg. 

 

Det är begränsat med platser så anmälan krävs. Vi bjuder på fika. 

O.s.a. senast 17 oktober till affi.stork@varmdo.se 

Varmt välkommen! 

www.skargardspartiet.se 

Infrastruktur, trafik, vägar 
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Partiet för HELA Värmdö, både fastland och öar 


